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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2019-08-12  Kl.18.30 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar  Mårten Andersson 

Conny Ström Yngve Carlsson 
Stefan Norberg Claes Backlund 
Åke Medén   
 

 §1        Öppnande av mötet.            
 

Mötet öppnades av ordföranden. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
Några medlemmar släpar med betalningen.  
Den nygamla bränslepumpen kostade 9843 kr. Åke kontaktar Ulf angående försäljning av 
den gamla. 
 
§4       Varvsfrågor. 
 
*Altanbygget startar när Kjell-Åke har tid och ork. 
*Förbesiktning av den nya 2 tonskranen är gjord, det gick bra. Nu har besiktningsmännen 
lovat att hjälpa oss med beräkningar för hur kranen kan monteras på kajen. Den ska placeras 
så långt ut på betongkajen, nära dieselpumpen, som möjligt. Total kostnad för kranen med 
installation, beräknas till 40.000 kr. Information till medlemmarna ges på varvsmötet i 
september.  
*606-båtarna föreslås kunna landplaceras på piren, norr om betongkajen, under sommartid. 
Marken måste då planeras ut, så att underlaget blir jämnt. En sådan plats föreslås kosta 
1000 kr per år inkl. fria lyft. Den kostnaden gäller ej båtar som avses för SNBK tävling, träning 
och/eller utbildning. 
*Nya flytbryggor på förslagsvis 30 m kan placeras 90 grader ut från piren, mot söder. Då kan 
platserna innanför bryggan säljas eller hyras ut för båtar med stort djupgående och platserna 
på utsidan (västerut) kan användas för tillfällig tilläggning av större eller mindre båtar. De 
kommer att skydda båtar förtöjda vid kajen mot skvalp vid västliga vindar. Finansiering av 
bryggorna sker genom försäljning och eller uthyrning av c:a 6 platser. Byggnadslov krävs 
troligen. 
*Nästa varvsmöte blir den 22 september. Utemiljögruppen kommer att ha arbetsdag samma 
dag. 
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*Mikael Rydberg och Pelle Ström önskar bygga ett skjul i samma stil som Erik Fromell/Conny 
Ströms. Det skulle då placeras söder om nuvarande skjul vid kajen och bidra till ett 
symmetriskt utseende av den skjulraden. Conny kontaktar Lars Wallgren, som sedan några 
år önskat bygga ett skjul. Hans ev. skjul skulle då byggas mellan Mikael/Pelles skjul och de 
befintliga skjulen. Beslut om dessa byggnationer diskuteras på varvsmötet i september. 
*L-bommarnas flytelement är i dåligt skick. Vi avvaktar utbyte av dem tills vidare. 
*Bommen in till området står olåst då och då. Ett elektriskt lås med fjärrkontroll och 
automatisk öppning/stängning skulle lösa problemet. Conny kollar vad Pelle Ström vet om 
den konstruktionen.  
 
§5        Återkoppling av vision fram till 2025 för SNBK. 
        
Viktigt att vi anstränger oss för att blir attraktiva för framförallt yngre medlemmar i 
framtiden. 
Platser för vattenskotrar, både på land och i vattnet, går att ordna relativt enkelt. Claes 
presenterar idén på varvsmötet. 
 
§6 Läget inför Klampenköret, Sommardraget och årsfesten den 24/8. 
 
Budgeten på 250 kr/person för festen ska hållas.  
Daniel och Mårten är tävlingsledare. 
 
§7 Läget gällande 606:or.  
 
Avtalet mellan klubben och båtägarna gäller två båtar. En 606:a till kan tillåtas om 
finansiering ordnas utan SNBK:s inblandning. 
 
§8 Nytt från Ungdomssektionen/Tävlingssektionen. 
 
Philip Jansson var med på SM för optimist. 
Vi kommer att delta i regionkval i Umeå i höst. 
Till helgen är det breddläger tillsammans med SuSS på Vindhem. 
Det är många barn/ungdomar på träningarna, 10 båtar var ute i tisdags. 
En vision är att kunna organisera ons- eller torsdagsseglingar för våra medlemmar. 
 
§9 Övriga frågor. 
 
Tank och nyckel till en Rana MÅSTE finnas i traversskjulet. Det är en säkerhetsfråga som 
nyligen aktualiserades. 
Traktor och travers får i dagsläget endast köras av varvsmedlemmar. Vi föreslår att nära 
anhöriga till varvsmedlemmar får tillåtelse att köra traktor och travers OM de gått utbildning 
för detta. 
Milan har troligen sju gäster på varvet och i klubbstugan den 5 september. 
Vi måste förbereda oss för den av SSF föreslagna könskvoteringen för styrelser i anslutna 
klubbar. Adjungerade (kvinnor) i styrelsen är ett sätt att närma sig SSF:s krav. 
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§10 Nästa möte. 
 
Den 14 oktober kl 18.30 i klubbstugan. 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 


